

REFERAT FRA MØTE STJØRDAL OG OMEGN – REGION NORD

Dato: 15 mai 2023

Sted: Teams

Tilstede:

- ✓ Selbu IL v/ Geir Olav Reinås
- ✓ IL Fram v/ Ole Christensen
- ✓ Hegra IL v/ Kristin Verket
- ✓ Stjørdal Håndballklubb v/ Beate Andersson, Kim Wiggo Horgøien
- ✓ Tydal IL v/ Heidrun Undsgård
- ✓ Varden IL v/ Ann Toril Røe
- ✓ Stjørdals-Blink Håndball v/ Morten Holm Jensen
- ✓ Soneleder Bodil Myhr

1. Velkommen og presentasjonsrunde

2. Tilbakemeldinger avdelingsoppsett

J14

- IL Fram J14, har to lag – begge i MidtNorge-Serien avd 09, mulig å flytte et av lagene til avd 05 eller 07
- Hegra j14 sendt mail om flytting av pulje

J15

- J15 - Stjørdal HK 2 ønskes flyttet til avdeling 04 eller 06
- J15 Hegra sendt mail om ønske om mikse puljer

J20

- J20 - Stjørdal HK ønsker å trekke seg fra Regionserien og i stedet spille i avdeling 03. Stjørdal HK 2 ønskes flyttet til avdeling 4. Samme spillere og trenere. Handler om kamp/reisebelastning

G16

- G16 - Stjørdal HK 2 ønskes flyttet til avdeling 02

3. Miniturneringer

Dato	Klubb	Hall
Tidlig november? 4 november ?	Fram	Skatvalshallen
Slutten av november? 26 november ?	Selbu	Selbuhallen
Desember? 16 desember ?	Varden	Meråkerhallen

Tidlig januar? 13 januar ?	Hegra	Hegrahallen
Slutten av januar? 28 januar ?	Lånke	Lånkehallen
Midten av februar? 17 februar ?	Remyra	Fosslia fjellhall
Mars? 17 mars ?	Stjørdals-Blink	Fosslia fjellhall

Spørsmål/ innspill:

- Det er ønske om å vurdere muligheten for flere miniturneringer.
- Er det mulig å sette opp flere miniturneringer i terminlista eller kan klubbene sette opp turneringer og invitere.
- Tilsier navnet Intersport 4 at det foreligger noen direkte spons til klubbene som arrangerer
Her er det ønske om tilbakemelding fra regionen.

4. Eventuelt

Dommere:

Påmelding dommere: Varden har dommere som ikke har fått til å melde seg på, regionen bes om å ta kontakt med Varden i forhold til dette

Dommeroppsett: Klubbene opplevde en gradvis bedring av dette etter jul og ut sesongen. Varden opplevde at det var noen dommer som ikke fikk så mange kamper og hadde ønsket noe bedre rullering. Videre så er det ønske om lengre forutsigbarhet for dommeroppsettet for kommende sesong. Tids: Klubbene oppfordres til å betale ut dommerregninger fortløpende.

Tingsaker:

Er gjennomgått i fellesmøte, soneleder inviterer tingdelegater til en gjennomgang i forkant av tinget. Evt innspill rettes til Bodil Myhr

Ekstrasak

Hall Stjørdal kommune: Kommunen har gitt beskjed om at hallene er stengt i sommer. Det er enighet blant klubbene om at Stj- Blink v/ Morten Jensen utarbeider et skriv til Stjørdal kommune som klubbene stiller seg bak med mål om at en hall skal være tilgjengelig for trening i sommer.

Neste sonemøte: Aug/ sept 2023

Referat v/ Bodil Myhr /s/